
Fractie GroenLinks/PvdA Leusden

Vragen over de ecologische zone gelegen tussen de Ben Ponlaan en de 
Tabaksteeg

Geacht college,

In bijgaand rapport (http://www.knnvamersfoort.nl/page46.html) dat opgesteld is door het 
KNNV Amersfoort worden een aantal constateringen gedaan over de ecologische 
zone gelegen tussen de Ben Ponlaan en de Tabaksteeg. Het betreft met name:

 de conclusie dat de natuurlijke wal die aangelegd is tussen Ben Ponlaan 
ende ecologische zone te smal en te zanderig is opgezet waardoor de 
(toegezegde) bomen en grote planten niet kunnen wortelen en bij enige wind 
omvallen;

 de conclusie dat het onderhoud inmiddels beperkt is waardoor aan de 
waterrand en de waterpoelen sprake is van overmatig woekeren van wilgen 
en riet, waardoor dieren en plantenrijk zich anders ontwikkeld dan 
voorgesteld, de poelen dichtgroeien en de waterrand naar de woningen vol 
staan met steeds groter en hoger wordende wilgen. 

Ik zie graag de volgende vragen beantwoord:

1. Zijn het rapport en de constatering voor u aanleiding voor heroverweging van 
de constructie van de wal en/of aanpassing van de aanplant waardoor ook de 
bomengroei op de wal mede als onderdeel van het intensievere gebruik van 
de Ben Ponlaan dat is voorzien als onderdeel van de wering functioneel 
wordt?

2. Als geconstateerd wordt dat de eerste periode uitgebreid onderhoud leidde 
tot vrije poelen en waterranden waarom is het onderhoud dan aangepast ?

3. Overweegt u omdat er sprake is van wildgroei van wilgen en riet maatregelen 
om daar wat aan te doen en maakt het verwijderen van de wilgen en het 
maaien van het riet daar onderdeel van uit ?

4. Kunt u aangeven op welke termijn deze maatregelen te verwachten zijn ?
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